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Περίληψη 

Συζήτηση και λήψη απόφασης για την δημοσιοποίηση, εφόσον υπάρχει, του Κανονισμού Λειτουργίας του 
Γηπέδου Αρτέμιδος και των αδειοδοτήσεων των εν λόγω χώρων και σε περίπτωση που δεν υπάρχει, την άμεση 
δημιουργία του Κανονισμού από τις Αρμόδιες Υπηρεσίες του Δήμου, σύμφωνα με τα κατά νόμο ισχύοντα για το 
θέμα. 

Στην Αρτέμιδα σήμερα 22 Σεπτεμβρίου 2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 19.00 το συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας 
του Δήμου Σπάτων-Αρτέμιδος συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης, ύστερα από την υπ’ αριθμ. 
πρωτ.: 28865/16-09-2022 πρόσκληση του Προέδρου, κ. Αρμύρου Σπυρίδωνα του Νικολάου, που επιδόθηκε νόμιμα 
στα μέλη, σύμφωνα με τις δ/ξεις του άρθρου 88 του Ν.3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του 
Ν.4555/2018. 

Ο Πρόεδρος κ. Αρμύρος Σπυρίδων του Νικολάου κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, αφού διαπιστώθηκε ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν αρχικά παρόντα οκτώ (08) 
μέλη, ήτοι: 
Παρόντες  

κ. Αρμύρος Σπυρίδων του Νικολάου Πρόεδρος 
κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου  Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας, 

Αναπληρώτρια Προέδρου 
κα. Δαβάκη Δήμητρα (Ντέμη) του Μιχαήλ Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Μπανάκα –Φουσέκη Γεωργία του Κωνσταντίνου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Απόντες 
κα. Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Διαμάντης Αντώνιος του Δημητρίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μαργέτης Κωνσταντίνος του Αναστασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 
Προσήλθε κατά την συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης το μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα. 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε και ο κ. Πιτταράς Νικόλαος υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των πρακτικών. 

Πριν τη συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, το συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αποφάνθηκε 
ομόφωνα για το κατεπείγον του ανωτέρω θέματος εκτός της ημερήσιας διάταξης, σύμφωνα με τις διατάξεις της 
παρ.3 του άρθρου 88 του Ν.3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του Ν.4555/18. 

Η υπ΄αριθμ. πρωτ. 29028/19-09-2022 εισήγηση του μέλους του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας κας 
Εμφιετζή Ελευθερίας του Ιωάννη, που αφορά το 1ο  θέμα εκτός της ημερήσιας διάταξης, έχει ως εξής: «Σύμφωνα με 
την υπ αριθμ. 88/59846/21-8-2019 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών που αφορά την λειτουργία των 
Κοινοτήτων, και με το άρθρο 84 του ν. 4555/2018 που αντικατέστησε το άρθρο 83 του ν.3852/2010, παραγρ., 2.α, β 
& ιβ), το Συμβούλιο Κοινότητας έχει αρμοδιότητα να εκφράζει γνώμη και να διατυπώνει προτάσεις, σχετικά με τα 
ακόλουθα θέματα: 
α)τις υπηρεσιακές μονάδες του δήμου για τις οποίες συντρέχουν δυνατότητες λειτουργίας τους στην κοινότητα με 
κριτήριο ότι θα συμβάλλουν στην καλύτερη εξυπηρέτηση των δημοτών και στην ανάπτυξη της περιοχής, 
β)την αξιοποίηση των ακινήτων του δήμου που βρίσκονται στην περιοχή της κοινότητας, 
ιβ)την εύρυθμη λειτουργία των δημοτικών ιδρυμάτων, δημοτικών νομικών προσώπων, εκπαιδευτικών ιδρυμάτων, 
δημοτικών επιχειρήσεων και γενικότερα των παρεχόμενων υπηρεσιών στην περιφέρεια της κοινότητας. 
Αφορμή για την εισήγηση αποτελεί η καταγγελία του συνδημότη μας κ. ΧΧΧΧΧ με αρ. πρωτ. 28403/13-9-2022 με 
θέμα «Αποκλεισμός των πολιτών από τις εγκαταστάσεις του δημοτικού γηπέδου Αρτέμιδος, σύγχυση αρμοδιοτήτων 
και επιλεκτική χρήση-παροχή του σε άλλα άτομα-σωματείο», που μου κοινοποιήθηκε ως Σύμβουλος της Κοινότητας 
Αρτέμιδος από τον ίδιο τον ενδιαφερόμενο. 
Σύμφωνα με τα καταγγελλόμενα, θεωρώ ότι είναι θλιβερό να μην απολαμβάνουν της λειτουργίας του γηπέδου της 
Αρτέμιδας όλοι οι πολίτες του Δήμου, όπως συμβαίνει στα Σπάτα με το αντίστοιχο γήπεδο, τη στιγμή που η 
δημιουργία του στηρίχθηκε στις εισφορές όλων ανεξαιρέτως των δημοτών, μέσω των δημοτικών τελών που 
πληρώνουν. Αν και συμμερίζομαι το γεγονός της ανάγκης φύλαξης των χώρων του γηπέδου από κακή χρήση, κάτι 
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που όπως δηλώνει και ο ίδιος ο καταγγέλλων είναι και δική του θέση, θεωρώ ότι θα έπρεπε όλες οι υπηρεσίες-
παροχές όπως αυτή της δωρεάν και απρόσκοπτης άθλησης των δημοτών, να λειτουργούν ανταποδοτικά και 
αναλογικά. 
Λυπάμαι επίσης, αν πράγματι πολίτες έχουν την περιγραφόμενη αντιμετώπιση-πληροφόρηση από αναρμόδιους 
"Αρμοδίους". Δυστυχώς, είναι  και δική  μου η διαπίστωση αλλά και πολλών άλλων, ότι στον Δήμο και την Πόλη μας 
παρατηρούνται φαινόμενα κακοδιοίκησης σε διάφορους τομείς. Παρατηρείται το φαινόμενο της προφορικής ή 
άλλου είδους "παραχώρησης" ή "εκχώρησης" αρμοδιοτήτων και ενεργειών εκπροσώπησης του Δήμου και των 
δημοτών, συνήθως σύννομα, σε Εντεταλμένους Συμβούλους και σε Σωματεία, αλλά κάποιες φορές καταχρηστικά σε 
Συλλόγους που λειτουργούν για εμάς, χωρίς εμάς ή αποκλείοντας κάποιους από εμάς, με δικά τους κυρίως 
ψηφοθηρικά ή/και άλλα κριτήρια εμπάθειας και μικρότητας και η υπογραφόμενη την εισήγηση, γνωρίζετε οι 
περισσότεροι από τους Συμβούλους εξ ιδίας γνώσεως ότι είμαι παθούσα εκ τέτοιων μεθοδεύσεων, για θέματα 
επιστημονικής και επαγγελματικής εξειδίκευσής μου (πχ, βλέπε πρακτικά 5ης Συνεδρίασης του Τοπικού Συμβουλίου 
15/04/2021). 
Ως Σύμβουλος της Τοπικής Κοινότητας, θεωρώ ότι οφείλει να συζητηθεί στο Τοπικό Συμβούλιο το θέμα της 
"Ισότιμης πρόσβασης του συνόλου των δημοτών στο γήπεδο της Αρτέμιδας". Έστω και αν αυτό συμβαίνει για 
κάποιες ώρες ή/και ημέρες, αφού είναι εις γνώση μου ότι στο γήπεδο αθλούνται πάνω από 250 παιδιά, έφηβοι και 
άνδρες του αναφερομένου σωματείου της ΑΟ Άρτεμις, αλλά και του Αήττητου Σπάτων, μεταξύ αυτών και το δικό 
μου παιδί. Αυτό όμως δεν αποτελεί δικαιολογία. Πρέπει να είναι δημόσιες και διαφανείς όλες οι διαδικασίες που 
διέπουν τη λειτουργία του γηπέδου Αρτέμιδος και να μην στερούνται ελεγχόμενης πρόσβασης όλοι ανεξαιρέτως οι 
πολίτες, εφόσον τηρούν τα δέοντα της χρηστής χρήσης της δημόσιας περιουσίας. 
Επειδή οι συμπεριφορές κάποιων κύκλων μπορούν να είναι πια προβλέψιμες, προκειμένου να μην υπάρξει καμία 
στρέβλωση των απόψεών μου από τα γνωστά, άγνωστα κέντρα παραπληροφόρησης και για να προλάβω διαρροές 
που πιθανόν να θελήσουν να μας εμφανίσουν ως δήθεν στρεφόμενους κατά των εν λόγω Σωματείων ΑΟ Άρτεμις 
και Αηττήτου Σπάτων, προτείνω την δημόσια συζήτηση του θέματος ώστε μιλήσουν οι θιγόμενοι πολίτες και να 
καταγραφούν οι απόψεις όλων των συμβούλων και παρατάξεων και 
«τη λήψη απόφασης για την δημοσιοποίηση, εφόσον υπάρχει, του Κανονισμού Λειτουργίας του Γηπέδου Αρτέμιδος 
και των αδειοδοτήσεων των εν λόγω χώρων και σε περίπτωση που δεν υπάρχει, την άμεση δημιουργία του 
Κανονισμού από τις Αρμόδιες Υπηρεσίες του Δήμου, σύμφωνα με τα κατά νόμο ισχύοντα για το θέμα». 
Τέλος, θεωρώ, ότι η συζήτηση του θέματος επείγει, επειδή η νέα σχολική και αθλητική χρονιά έχει μόλις αρχίσει και 
τα προγράμματα των ποδοσφαιρικών ακαδημιών δεν έχουν πλήρως παγιωθεί, μέχρι τον οριστικό συντονισμό όλων 
των σχολικών και μη δραστηριοτήτων των παιδιών και εφήβων που αθλούνται στο γήπεδο». 
 
Το Συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αφού έλαβε υπόψη του τ’ ανωτέρω, τις παρατηρήσεις, προτάσεις και 
τοποθετήσεις των μελών, όπως αυτές αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης και 
ύστερα από διαλογική συζήτηση,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Δεν εγκρίνει την ανωτέρω εισήγηση, σύμφωνα με όσα αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της 
συνεδρίασης.  

Ψήφισε «λευκό» το μέλος του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας κα Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου, για 
τους λόγους που αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της Συνεδρίασης. 
Μειοψήφησε το μέλος του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας κα Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 10/2022 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Αρτέμιδας 

 
Τα Μέλη 

 
ΑΡΜΥΡΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 

Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου  
Δαβάκη Δήμητρα (Ντέμη) του Μιχαήλ 
Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου 
Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου 
Μπανάκα –Φουσέκη Γεωργία του Κωνσταντίνου 
Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου 
Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη 
 

  
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΡΤΕΜΙΔΑΣ 
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